【公告】2024年「上海商業儲蓄銀行文教基金會馬來西亞華裔獎學金」自即日起開始申請（9月6日中午12時截止）
依據：上海商業儲蓄銀行文教基金會113年8月15日上文字第012號函辦理。
公告事項：
一、申請資格:本校二年級以上馬來西亞華裔學生（研究生可申請）。
二、申請日期：即日起至113年9月6日中午12時止。
三、獎學金金額：每名新臺幣20,000元整。
四、申請手續：一律線上申請，請勿將紙本文件送至僑陸組。請將下列應備文件依序排列好，並統一以PDF檔案合併成單一個檔案，PDF檔名請命名為「上海商銀獎學金申請_學號_姓名」，上傳至「上海商業儲蓄銀行文教基金會馬來西亞華裔獎學金」（並請完成表單填寫）（https://forms.gle/gU1GSpAQ7x9g8eLF9）。
*掃描檔內容請務必清晰，可以使用手機掃描，不接受翻拍相片。
五、應備文件：
（一）申請書（右下角請親自簽名並填寫日期）。
（二） 112學年度上下學期成績單（請至註冊組申請或機器列印），不接受「成績通知單」及「myNTU查詢之成績紀錄」。
（三） 112學年度中文操行證明書（myNTU獎懲系統下載）。
（四）證件黏貼單（附件）。
（五） 113學年度上學期在學證明書（epo系統下載）。
六、家境清寒者請提出證明。
七、獲獎通知：俟設獎單位審查通過後另行通知。
八、如有任何疑問，請聯絡獎學金承辦人陳先生（02-33663232#15，chensihwei@ntu.edu.tw）。

【Announcement】Applications for the 2024 "Scholarship of Shanghai Commercial & Savings Bank Culture and Education Foundation" are now open (Deadline: September 6th, 12:00 PM).
Based on: Shanghai Commercial & Savings Bank Culture and Education Foundation's letter No. 012, dated August 15th, 113th Academic Year.
Announcement Details:
1. Eligibility: Malaysian Chinese students in their second year or above (graduate students are also eligible).
2. Application Period: From now until noon on September 6th, 113th Academic Year.
3. Scholarship Amount: NT$20,000 per recipient.
4. Application Procedure: All applications must be submitted online. Do not send paper documents to the Overseas Chinese and Mainland Chinese Students Advising Division. Please arrange the required documents in order, combine them into a single PDF file, and name the PDF file "Shanghai Commercial Bank Scholarship Application_Student ID_Name." Upload it to the " Scholarship of Shanghai Commercial & Savings Bank Culture and Education Foundation " (complete the form) at the following link: https://forms.gle/gU1GSpAQ7x9g8eLF9. 
*Please ensure the scanned files are clear. You may use a mobile phone scanner, but photos are not accepted.
5. Required Documents: 
(1) Application form (please sign and date in the bottom right corner). 
(2) Transcripts for the 112th academic year (both semesters) (can be obtained from the Academic Affairs or printed from the machine, not accepting "grade notifications" or "myNTU grade records"). 
(3) Conduct certificate for the 112th academic year (download from the myNTU honor and discipline System). 
[bookmark: _GoBack](4) Attachment for ID copy (see attachment). 
(5) Certification of Enrollment for the first semester of the 113 academic years (download from the EPO system).
6. Students from low-income families should provide proof of financial hardship.
7. Scholarship Notification: Successful applicants will be notified separately after the scholarship provider reviews them.
8. If you have any questions, please contact the scholarship coordinator, Mr. Chen (02-33663232#15, chensihwei@ntu.edu.tw).

